
Referat fra ekstraordinært bestyrelsesmøde i DKeF, 
den 24. april kl. 19.00 – 21.00 via teams. 

 

 

Deltagere:  

DKeF bestyrelse: Niklas L. Rejnstrup, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Thomas Jensen, 

Svend Jørgensen og Marita Geinitz. 

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Afbud: Helene H. Jensen 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1  

Evaluering af årsmødet 

-Form og indhold af årsmødet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Præmier og medaljer, herunder 

hvad gør Unioner (KKU og FKU) / 

DKeF 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Præcisering af handlingsplaner 

 

 

 

 

 

 

Overordnet tilfredshed med form og 

indhold, men vi nåede ikke at få forkla-

ret dagens indlæg og workshops godt 

nok. Det kunne vi godt have gjort mere 

tydeligt.  

  

Klubberne var skuffet over at vi valgte 

at afbryde punktet eventuelt, hvor vi el-

lers have en god debat. Det var ikke 

hensigten og vi skal naturligvis sørge 

for, at alle klubber kommer til orde med 

det de har brug for at fremføre. 

 

En praktisk detalje: Vi skal have lidt 

mere sodavand og vand på lager. 

 

Præmier og pokaler: 

DKeF sørger for at forholdene vedrø-

rende præmier og pokaler er ens for 

alle. Unionerne har forskellige proce-

dure, hvilket kan give anledning til for-

virring om, hvad der er fra DKeF og 

hvad der er fra den enkelte union? Det 

skal vi være opmærksomme på.  

 

Bestyrelsen vil gerne høre turnerings-

udvalgets holdning til, om de vandrepo-

kaler der findes i de ´gamle` unioner 

skal bibeholdes, inden der træffes en 

endelig beslutning. De har bedre føling 

med hvad der sker i klubberne.  

 

Handlingsplaner og rettelser: 

 

Hvis udvalgene retter i en handlingsplan 

hvem og hvordan meldes det så ud til 

klubberne?  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Turneringsud-

valget invol-

veres når vi 

mødes med 

udvalgene den 

28. maj. 

 

 

 

Det taler vi 

med udval-

gene om den 

28. maj. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Kørselstakster classic udebane 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bestyrelsen skal orienteres fra alle ud-

valg om hvad de retter i handlingspla-

ner (spilleregler mv.) Det er vigtigt det 

altid kommer forbi bestyrelsen til god-

kendelse. Bestyrelsen vil som udgangs-

punkt støtte op om udvalgenes beslut-

ninger og samtidig sikre vi, at bestyrel-

sen er orienteret om stort og småt. 

 

Hvis der er rettelse i handlingsplaner (fx 

spillereglerne) er det de enkelte udvalg, 

der laver rettelsen og melde det ud til 

klubberne. Hvis de har svært ved at få 

det sendt ud, kan de få hjælp til at 

sende det ud via administrationen i 

DKeF.  

 

Ved DM i Classic har de altid spillet med 

at fylde op, så det er ikke noget nyt. 

Det står i handlingsplanerne nu, men 

det har det ikke altid gjort. Skal der 

været ens regler for Bohle og classic? 

 

Bestyrelsen vil gerne høre turnerings-

udvalget holdning til følgende: 

1.Hvad er Bohle, Classic og senior reg-

ler? Det skal præciseres på hjemmesi-

den, så det er tydeligt hvad der er 

hvad. 2. Hvilken indstilling har de til po-

kaler/medaljer? 3. Kan man flytte 

kampe eller spille det forskudt, og hvis 

man kan søge dispensation hvad skal 

der så til, for at dispensationen bliver 

imødekommet?   

 

Hvornår er turneringsudvalget beslut-

ningsdygtige (antal repræsentanter)? 

 

Turneringsudvalget er blevet hårdere 

ift. bøder, hvis vores love overtrædes.  

 

Svend: Senior DM for hold ligger på æl-

drekegler, de burde ligger på DKeF´s 

hjemmeside også. 

 

Problematikken er rejst på årsmødet og 

bestyrelsen drøftede det igen.  

 

Bestyrelsen står ved den beslutning der 

blev truffet på bestyrelsesmødet den 

22.01.22 på den baggrund, at vi skal 

væk fra udelukkende at være et turne-

ringsforbund. Derfor skal der kun beta-

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Udvalgene får 

en reminder 

den 28. maj 

 

 

 

 

 

Spørgsmål til 

turneringsud-

valget  

 

 

 

Turneringsud-

valget får 

skriftlig be-

sked forud for 

mødet den 

28. maj, hvor 

vi drøfter det 

sammen.  

Hvem giver 

turneringsud-

valget be-

sked? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

-Egenbetaling af deltagelse i tur-

nering og DM 

 

 

 

 

 

 

-Hvordan skaffer vi nye medlem-

mer? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Bestyrelsen fremmer ikke Classic 

”udsagn fra årsmødet”. 

 

les til udekampe og ikke til hjemme-

kampe. DIF har påtalt at DKeF bruger 

for mange penge på kørsel og den kritik 

kan vi ikke sidde overhørig. 

 

Vi får penge fra DIF til at favne hele 

keglesporten og derfor skal de midler vi 

bruger generelt komme alle til gode. 

Derfor er det rimeligt nok med en egen-

betaling ud fra den logik, at dem der får 

mest, skal betale mest. Bestyrelsen 

fastholder at der er en egenbetaling.  

 

Strategi 2022-25 er designet til at 

støtte op om rekruttering af flere med-

lemmer i alle 3 spor. Der er allerede ta-

get flere initiativer til rekrutteringsakti-

viteter fx Åbent hus kampagne, kursus i 

sponsorarbejdet, møde omkring ung-

dom og roadshow. Vi vil derfor opfordre 

klubberne til at deltage i disse aktivite-

ter for at få nye ideer og sparring til 

klubudvikling. Alternativt er klubberne 

velkomne til at kontakte DKeFs konsu-

lent, for flere ideer til rekrutteringsakti-

viteter.  

 

Når målgruppen 40+ er udpeget som 

primær rekrutteringsfelt, så er det ikke 

fordi vi ikke ønsker medlemmer gene-

relt. Det er ud fra logikken om, at de 

voksne tager deres børn, venner, foræl-

dre mv. med til kegler.  

 

Bestyrelsen vil gerne fremme Classic og 

vil gerne høre, hvad det er Classic 

kunne tænke sig. Bestyrelsen tager 

punktet med til udvalgsmødet i maj.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Punktet skal 

med til ud-

valgsmødet 

den 28. maj 

 

 

Pkt. 2.  

Møde med udvalg d. 28. maj 

(bilag)  

-Invitation m. dagsorden 

-Aftale om videre planlægning 

den 14. maj i Odense. 

Husk referatskrivning fra alle udvalgs-

møder skal sendes til bestyrelsen fra 

hvert udvalg. 

 

Det er vigtigt vi få drøftet procedurer 

imellem bestyrelse og udvalg. Hvem 

bestemmer hvad og hvornår?  

 

Hver gang der laves rettelse, skal det 

godkendes i bestyrelsen. Det skal ud-

valgene huske.  

 

Hvordan fremmer vi Classic? 

 

Forretningsorden skal gennemgås. 

Katja sørger 

for at samle 

alle punkterne 

sammen, så vi 

har en dags-

orden vi kan 

godkende den 

14. maj 



 

Vi tager endelig stilling til dagsordenen 

når vi mødes den 14. maj 2022. 

 

Niklas, Michael, Finn og Katja aftaler 

den videre planlægning omkring opryd-

ning når vi mødes i Idrættens Hus den 

7. maj 2022 til DIFs årsmøde. 

 

Pkt. 3 

Ansøgning fra Nyborg om sko-

lekegler 2022  

(bilag) 

 

 

Vi er meget villige til at støtte skolekeg-

ler som et rekrutteringsarrangement, 

men da vi ikke kan give midler til præ-

mier, har vi brug for at gå i dialog med 

klubben om andre ting vi kan støtte op 

om. 

 

 

Marita kontak-

ter klubben. 

Pkt. 4  

Hvordan er forretningsgangen 

i DKeF i forhold til beslut-

ningskompetencer  

(konkurrencearbejdsgruppe) 

 

 

Punktet bliver taget op på møde med 

udvalgene den 28. maj i mere generel 

forstand.  

 

I forhold til konkurrencearbejdsgrup-

pen, så sendes oplægget i bestyrelsen, 

der så tager stilling til hvordan turne-

ringsudvalget involveres fremadrettet.  

 

Pkt. 5 

Næste møde 

-28. maj 2022 til møde med ud-

valgene i Brøndby 

-Skal vi have flere møder fremad-

rettet? 

 

Noget tyder på at vi har for få bestyrel-

sesmøder, da vi nu sidder til et ekstra 

bestyrelsesmøde igen. Skal vi have 

flere møder? 

 

Der var ikke opbakning til flere møder, 

men en forståelse for, at der etableres 

ekstraordinære møder i akutte situatio-

ner.  

 

Vi skal dog sørge for, at vi næste år har 

et mødet fastlagt lige efter årsmødet, 

så vi kan følge op diverse sager. 

 

Det planmæssige bestyrelsesmødet den 

26. juni bliver muligvis et fysisk møde, 

da der kommer en ny konsulent i DIF vi 

skal hilse på. 

 

Vi arrangerer ikke flere møder lige pt. 

 

Pkt. 6 

Eventuelt 

Ingenting til eventuelt  

 


